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Cirkulární záře
Výsledek referenda o ZEVO Mělník mě vůbec nepřekva
pil, protože už odůvodněni referenda bylo vůči ZEVO 
jednoznačně negativní. Jakmile byly zveřejněné výsled
ky, tak jásavá reakce spolku ARNIKA nenechala dlouho 
na sebe čekat. “Lidé hlasovali pro lepší prostředí pro 
svoje děti” komentoval mj. výsledek J. Petrlík, vedou
cí programu Toxické látky a odpady spolku. No jestli 
skládky a jejich každodenní nekontrolované požáry 
jsou lepší životní prostředí a pro děti, tak si myslím, že 
by měl pan vedoucí okamžitě položit svou funkci.

ZEVO Mělník neutrpěl v referendu žádnou drtivou 
porážku, jak se spolek mylně domnívá. Občané pro
ti ZEVO Mělník vlastně nic nemají, což mi vyplynulo 
z osobních rozhovorů, a obrovský zájem o den ote
vřených dveří v elektrárně to potvrdil. To, co obča
ny trápí a proti čemu hlasovali skutečně “ne”, nebylo 
ZEVO, ale dořešení místní dopravní situace. ZEVO je 
velkou příležitostí pro změnu situace!

To co je potřeba také velmi rychle změnit, je výše 
skládkovacího poplatku, abychom mohli začít budo
vat recyklační zařízení na úkor skládkování a plnit 
tak požadavky EU. Důležitá je i TAP vyhláška, která 
musí být přísná a pružná, čímž nebudeme přichá
zet o cenné odpadové zdroje. Obecně proti TAP nic 
nemám, ale musí v nich končit, pouze odpady, které 
skutečně nemůžeme nebo neumíme využít jinak.

Kde jinde hledat nové možnosti a příležitosti, jak 
využít odpad jako zdroje, než v nově otevřeném Cir- 
kulárním HUBu. To je totiž nesmírně zářivý moment 
pro cirkulární Česko! Každý den se dívám na hvězdy 
a čím déle pozoruji noční oblohu, tím více vidím, jak 
cirkulárních hvězd přibývá. Bylo neuvěřitelné, jak 
v den otevření HUBu celá obloha neuvěřitelně zářila. 
Ta mlhovina v podobě lineárních nájezdníků a bar
barů, která plné cirkulární záři brání, se brzy rozply
ne, to mi věřte! □
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